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ZÁPIS ze zasedání zastupitelstva č. 6/2024
Město Libčice nad Vltavou

datum: 11. 12. 2024, čas: 18:00 - anonymizovaná verze zápisu
Prezence:

Přítomni:
(13) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ilona
Ptáčková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Milan Kiselica, Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA., Josef Rous,
Günter Bittengel, Ing. Jiří Lain

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (2) Tomáš Lisý, Mgr. Martina Macurová
Hosté:
Předsedající:

Přítomno je 13 členů a zastupitelstvo je usnášeníschopné.
Jednání zahájeno 11.12.2024 v 18:01:34
V 18:02:24 přišel Tomáš Lisý, přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ilona
Ptáčková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Milan Kiselica, Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA., Josef Rous,
Günter Bittengel, Ing. Jiří Lain, Tomáš Lisý

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Mgr. Martina Macurová

1. Volba pracovních komisí (bod číslo 1)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:03:17 (zvuk. záznam 0:01:33 - 0:03:19)

Předsedající navrhl jednotlivé členy pracovních komisí
Návrhová komise: Mgr. Jan Menšík, Ing. Jiří Lain, Günter Bittengel
Mandátová a volební komise:
Ověřovatelé: Ilona Ptáčková, Milan Kiselica

Diskuze zahájena v 18:03:17

Hlasování

pro:
(14) Bc. Jiří Sochor, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Mgr. Jan Menšík, Lukáš Reichel, Ing. Jiří Lain, Tomáš Lisý,
Günter Bittengel, Ilona Ptáčková, Ing. Petra Pelešková, Milan Kiselica, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Pavel
Bartoš MBA., Josef Rous, Ing. Lukáš Kučera

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:05:03

2. Schválení programu jednání (bod číslo 2)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:05:11 (zvuk. záznam 0:03:27 - 0:07:06)
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Program jednání
1. Volba pracovních komisí
2. Schválení programu jednání
3. Zpráva finančního výboru
4. Čerpání rozpočtu k 31.10.2024
5. Zpráva o dotacích
6. Přijetí dotací
7. Rozpočtové opatření č. 4/2024
8. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky 2025-2026
9. Návrh rozpočtu města pro rok 2025
10. Směna pozemků v ulici V Akátech
11. Žádost o zánik věcného práva v ul. Pod Hájem
12. Prodej části pozemku p. č. 303/1 k. ú. Chýnov
13. Odkoupení pozemku parc.č. 366/2 k.ú Libčice nad Vltavou
14. Odkoupení částí pozemku p.č.331 k.ú Letky
15. Projekt revitalizace náplavky Libčice
16. Zpráva výboru územního rozvoje a strategického plánování
17. Aktualizace Zásad pro spolupráci s investory
18. Zpráva kontrolního výboru
19. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za užívání veřejného prostranství
20. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku ze psů
21. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku o regulaci provozování hazardních
her
22. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o o místním poplatku za obecní systém odpadového
hospodářství
23. Termíny jednání zastupitelstva v roce 2025
24. Různé

Diskuze zahájena v 18:05:11

V 18:08:37 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje návrh programu jednání ze zveřejněné pozvánky s těmito změnami:
- stahuje se bod č. 13 - Odkoupení pozemku parc.č. 366/2 k.ú Libčice nad Vltavou

Hlasování

pro:
(14) Ilona Ptáčková, Josef Rous, Ing. Jiří Lain, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Petra Pelešková, Milan Kiselica,
Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA., Mgr. Jan Menšík, Bc. Jiří Sochor, Tomáš Lisý, Ing. Tereza Nehasilová,
Günter Bittengel, Ing. Lukáš Kučera

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-65-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:08:50

3. Zpráva finančního výboru (bod číslo 3)
Předkladatel: Ing. Lukáš Kučera
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:08:57 (zvuk. záznam 0:07:13 - 0:13:32)
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Důvodová zpráva:
Předseda finančního výboru předkládá zprávu z jednání finančního výboru ze dne 27.11.2024.

Diskuze zahájena v 18:08:57

V 18:15:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lukáš Kučera") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu finančního výboru ze dne 27.11.2024.

Hlasování

pro:
(14) Josef Rous, Lukáš Reichel, Mgr. Jan Menšík, Ilona Ptáčková, Tomáš Lisý, Ing. Petra Pelešková, Günter
Bittengel, Ing. Jiří Lain, Milan Kiselica, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Ing.
Tereza Nehasilová, Ing. Pavel Bartoš MBA.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-66-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:15:16

4. Čerpání rozpočtu k 31.10.2024 (bod číslo 4)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:15:23 (zvuk. záznam 0:13:39 - 0:15:48)

Důvodová zpráva:
Ekonomka města předkládá Zastupitelstvu města přehled čerpání rozpočtu k datu 31.10.2024 s
celkovými výdaji ve výši 77.470.233,-Kč a celkovými příjmy ve výši 75.187.513,- Kč.

Diskuze zahájena v 18:15:23

V 18:17:23 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí čerpání rozpočtu města k datu 31.10.2024 s celkovými příjmy
75.187.513,-Kč a s celkovými výdaji 77.470.233,-Kč.

Hlasování

pro:
(14) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Lukáš Kučera, Lukáš Reichel, Mgr. Jan Menšík, Josef Rous, Ilona
Ptáčková, Ing. Petra Pelešková, Ing. Jiří Lain, Milan Kiselica, Günter Bittengel, Bc. Jiří Sochor, Ing. Tereza
Nehasilová, Tomáš Lisý, Ing. Pavel Bartoš MBA.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-67-6/24
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:17:32
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5. Zpráva o dotacích (bod číslo 5)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:17:40 (zvuk. záznam 0:15:56 - 0:27:33)

Důvodová zpráva:
Místostarostka předkládá zprávu o dotacích, které město Libčice nad Vltavou čerpá nebo o které
žádá.

Diskuze zahájena v 18:17:40

K tomuto bodu se vyjádřili: Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Pavel Bartoš MBA.
V 18:19:01 přišla Mgr. Martina Macurová, přítomno 15 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(15) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ilona
Ptáčková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Milan Kiselica, Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA., Josef Rous,
Günter Bittengel, Ing. Jiří Lain, Tomáš Lisý, Mgr. Martina Macurová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (0)

V 18:29:10 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o dotacích k datu 3.12.2024

Hlasování

pro:
(14) Ing. Jiří Lain, Ing. Petra Pelešková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Lukáš Kučera, Josef Rous, Günter
Bittengel, Lukáš Reichel, Mgr. Martina Macurová, Bc. Jiří Sochor, Ilona Ptáčková, Milan Kiselica, Ing. Tereza
Nehasilová, Mgr. Jan Menšík, Tomáš Lisý

proti (0)
zdržel se: (1) Ing. Pavel Bartoš MBA.
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-68-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:29:17

6. Přijetí dotací (bod číslo 6)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:29:24 (zvuk. záznam 0:27:40 - 0:30:27)

Důvodová zpráva:
Město Libčice nad Vltavou obdrželo zprávu, že rada kraje schválila na jednání dne 22.8.2024
poskytnutí dotace ze Středočeského Fondu podpory cestovního ruchu ve výši 1 mil. Kč na zajištění
projektové dokumentace k akci Náplavka Libčice. Usnesení zastupitelstva nezbytné k přípravě
smlouvy se Středočeským krajem.
Město dále obdrželo od Ministerstva pro místní rozvoj rozhodnutí o poskytnutí dotace na zpracování
územního plánu města v jednotném standardu ve výši 152.420 Kč.
Rada města doporučuje zastupitelstvu města usnesením č. UR-279-30/24 přijmout tyto dotace.

Diskuze zahájena v 18:29:24

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Tereza Nehasilová
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V 18:32:04 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města

souhlasí s přijetím dotace od Středočeského kraje na financování projektové dokumentace1.
Náplavka Libčice ve výši 1.000.000,-Kč a pověřuje starostku podpisem smlouvy a
souhlasí s přijetím dotace od Ministerstva pro místní rozvoj na pořízení územního plánu v2.
jednotném standardu (název projektu: 2023 – aktivita 1 – Územní plán Libčice nad Vltavou)
ve výši 152.420 Kč.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Pavel Bartoš MBA., Ing. Jiří Lain, Günter Bittengel, Lukáš Reichel, Ing. Petra Pelešková, Tomáš Lisý,
Ing. Lukáš Kučera, Bc. Jiří Sochor, Mgr. Jan Menšík, Josef Rous, Ilona Ptáčková, Milan Kiselica, Ing. Tereza
Nehasilová, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Mgr. Martina Macurová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-69-6/24
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 31. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:32:11

7. Rozpočtové opatření č. 4/2024 (bod číslo 7)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:32:18 (zvuk. záznam 0:30:34 - 0:39:24)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá zastupitelstvu rozpočtové opatření č.4/2024 zahrnující na straně příjmů
navýšení v souhrnné výši 2 563 453 Kč a na straně výdajů snížení v souhrnné výši 5 412 768 Kč.
Schodek rozpočtu se snižuje na 11 023 780 Kč.
Rada města projednala rozpočtové opatření usnesením UR-288-30/24 ze dne 3.12.2024.

Starostka po projednání v radě města a finančním výboru předkládá žádost AFK Libčice, z.s., o
mimořádnou dotaci na doplatek nákladů spojených se zvýšenou péčí o areál a by byl použit na
úhradu nákladů na údržbu hřiště a opravu mechanizace. Tyto náklady budou doloženy fakturací.

položka skutečnost 2024 dotace pro rok
2024 mimořádná dotace

el. energie 238 870

voda 62 103

plyn 50 931

ENERGIE CELKEM 351 904 360 000 8 096

údržba hřiště (rekultivace, osení,
hnojení) 225 671 150 000 -75 671

oprava a údržba sekaček 30 171 0 -30 171

CELKOVÉ NÁKLADY 607 746 510 000 -97 746
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Diskuze zahájena v 18:32:18

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Renata Baslová

V 18:41:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města
a) schvaluje mimořádnou neinvestiční dotaci spolku AFK Libčice, z.s., ve výši 97 746 Kč
b) schvaluje rozpočtové opatření č.4/2024 města Libčice nad Vltavou s celkovými výdaji ve výši 105
656 046 Kč a celkovými příjmy ve výši 94 632 266 Kč. Schodek rozpočtu ve výši 11 023 780 Kč
bude kryt přebytky z předchozích let.

Hlasování

pro:
(14) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Mgr. Martina Macurová, Ing. Petra Pelešková, Tomáš Lisý, Ing. Lukáš
Kučera, Günter Bittengel, Ing. Jiří Lain, Josef Rous, Ing. Pavel Bartoš MBA., Milan Kiselica, Bc. Jiří Sochor,
Lukáš Reichel, Ilona Ptáčková, Ing. Tereza Nehasilová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Jan Menšík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-70-6/24
zodpovídá: Renata Baslová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:41:08

8. Návrh střednědobého výhledu rozpočtu pro roky 2025-2026 (bod
číslo 8)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:41:14 (zvuk. záznam 0:39:30 - 0:47:41)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá zastupitelstvu města návrh Střednědobého výhledu rozpočtu pro období
let 2025 - 2026. Dokument byl projednán a schválen ve finančním výboru UFV-14-4/24 i radou města
UR-260-29/24.
Návrh byl vyvěšen dne 25.11.2024 na úřední desce městského úřadu.

Diskuze zahájena v 18:41:14

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Renata Baslová, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D.,
Mgr. Jan Menšík, Ing. Pavel Bartoš MBA.

V 18:49:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období let 2025-2026

Hlasování
pro: (8) Ing. Petra Pelešková, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Ilona Ptáčková, Mgr. Martina Macurová, Ing.

Tereza Nehasilová, Tomáš Lisý, Mgr. Jan Menšík
proti (5) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Jiří Lain, Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA., Günter Bittengel
zdržel se: (2) Josef Rous, Milan Kiselica
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-71-6/24



7 / 18

zodpovídá: Renata Baslová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno v 18:49:25

9. Návrh rozpočtu města pro rok 2025 (bod číslo 9)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno v 18:49:33 (zvuk. záznam 0:47:49 - 2:25:56)

Důvodová zpráva:

Rada města předkládá rozpočet na rok 2025. Rozpočet je navržen jako schodkový s celkovými výdaji
165.052.400 Kč a s celkovými příjmy 115.149.480 Kč, se zapojením přebytku z minulých let ve výši
49.902.920 Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu se stanoví jednotlivé paragrafy. Návrh rozpočtu města
byl schválen radou města usnesením č.
UR-261-29/24 ze dne 19.11.2024 a projednán finančním výborem 27.11.2024.

Diskuze zahájena v 18:49:33

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Lukáš Reichel, Ing.
Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Tomáš Lisý, Ing. Pavel Bartoš MBA., Bc. Jiří Sochor

Ve 20:26:53 předsedající zahájil hlasování o protinávrhu usnesení "PA1" (navrhovatel: "V. Penížek")
v tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města pro rok 2025 jako přebytkový s celkovými příjmy
115.149.480 Kč a s celkovými výdaji 103.944.400 Kč, se saldem ve výši 11.205.080 Kč. Závaznými
ukazateli rozpočtu se stanoví jednotlivé paragrafy.

Hlasování
pro: (7) Ing. Jiří Lain, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Günter Bittengel, Lukáš Reichel, Josef Rous, Ing. Pavel Bartoš

MBA., Milan Kiselica

proti (8) Ilona Ptáčková, Ing. Petra Pelešková, Mgr. Martina Macurová, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Jan Menšík,
Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Tomáš Lisý

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat

Ve 20:27:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet města pro rok 2025 jako schodkový s celkovými výdaji
165.052.400 Kč a s celkovými příjmy 115.149.480 Kč, se zapojením přebytku z minulých let ve výši
49.902.920 Kč. Závaznými ukazateli rozpočtu se stanoví jednotlivé paragrafy.

Hlasování
pro: (8) Bc. Jiří Sochor, Ilona Ptáčková, Ing. Petra Pelešková, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Tomáš

Lisý, Mgr. Jan Menšík, Mgr. Martina Macurová

proti (7) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Josef Rous, Ing. Jiří Lain, Günter Bittengel, Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš
MBA., Milan Kiselica

zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-72-6/24
zodpovídá: Renata Baslová



8 / 18

termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 20:27:40

10. Směna pozemků v ulici V Akátech (bod číslo 10)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 20:27:48 (zvuk. záznam 2:26:04 - 2:29:38)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá zastupitelstvu města ke schválení návrh Memoranda na směnu pozemků
v ulici V Akátech.
Během přípravy projektové dokumentace komunikace V Akátech na řízení stavebního povolení bylo
řešeno vypořádání majetkoprávních poměrů v plánované trase komunikace. Komunikace se nachází
mj. na pozemku parc. č. 487/2 v k.ú. Chýnov. Vlastníci pozemku, paní █████████████, bytem ██
███████████, Libčice n. Vlt., a pan ██████████████████████████████████████
žádají o směnu svého pozemku za část pozemku parc.č. 456/1, k.ú. Chýnov, ve vlastnictví města.
Touto směnou podmiňují udělení svého souhlasu se stavbou. Správa majetku města připravila pro
směnu pozemků memorandum, které společně se záměrem směny pozemků, bylo zveřejněno na
úřední desce od 22.4.2024 do 20.5.2024 (v té době byla vlastníkem pozemku p. č. 487/2 k. ú. Chýnov
pouze paní ████████████).

Diskuze zahájena ve 20:27:48

Ve 20:31:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje znění text Memoranda o směně části pozemku p. č. 456/1 ve
vlastnictví Města za pozemek p. č. 487/2 o výměře 140 m2 ve vlastnictví██████████████ a ██
██████████, vše k. ú. Chýnov a ukládá správě majetku učinit potřebné kroky vedoucí k podpisu
Memoranda.

Hlasování
pro: (12) Josef Rous, Bc. Jiří Sochor, Ilona Ptáčková, Ing. Petra Pelešková, Günter Bittengel, Ing. Lukáš Kučera, Ing.

Tereza Nehasilová, Ing. Jiří Lain, Mgr. Martina Macurová, Mgr. Jan Menšík, Tomáš Lisý, Milan Kiselica
proti (0)
zdržel se: (3) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Lukáš Reichel, Ing. Pavel Bartoš MBA.
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-73-6/24
zodpovídá: Kamila Votrubová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 20:31:22

11. Žádost o zánik věcného práva v ul. Pod Hájem (bod číslo 11)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 20:31:27 (zvuk. záznam 2:29:43 - 2:31:25)

Důvodová zpráva:
Starostka předkládá zastupitelstvu města žádost paní ██████████████, nar. ████████, bytem
████████████████████████████████████████████, která vlastní pozemky parc. č.
62, 63 a 64 v k.ú. Chýnov (zastavěná plocha a nádvoří, zahrada) na zrušení věcného břemene.
Na pozemcích se nachází rodinný dům č.p. 654. Paní ██████████žádá o zrušení věcného
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břemene, které je na pozemcích vázáno vůči následovnické organizaci MNV Libčice n. Vlt. Věcné
břemeno zákazu zcizení a zadlužení vzniklo v době prodeje pozemků MNV Libčice n. Vlt., na nichž
byl posléze postaven rodinný dům č.p. 654. Paní ██████████je dědicem původního vlastníka
domu, pana ███████████████. Z listin poskytnutých na vyžádání z katastru nemovitostí je
patrné, že se jednalo o opomenutí výmazu věcného práva zcizení a zadlužení, které bylo zřízeno na
dobu, než byla splacena celá kupní cena nemovitosti. Kupní smlouva ze dne 22.12.1963 byla splněna,
věcné břemeno po splacení zrušeno nebylo. Současný vlastník, který nabyl nemovitost v dědickém
řízení, má zájem nemovitost prodat. Věcné břemeno však prodeji brání. Vzhledem k výše uvedenému
pozbyly důvody pro další trvání věcného práva zcizení a zadlužení.
Rada města svým usnesením č. UR-235-26/24 doporučuje zastupitelstvu města souhlasit se zrušením
věcného břemene zákazu zcizení a zadlužení k pozemkům parc. č. 62, 63 a 64 v k.ú. Chýnov
zřízeného ve prospěch MNV Libčice n. Vltavou.

Diskuze zahájena ve 20:31:27

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková

Ve 20:33:01 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje zrušení věcného břemene zákazu zcizení a zadlužení na pozemcích parc.
č. 62, 63 a 64 k. ú. Chýnov a ukládá správě majetku realizovat podpis kvitance města Libčice nad
Vltavou, č.j. 4480/2024.

Hlasování

pro:
(15) Ing. Lukáš Kučera, Josef Rous, Ilona Ptáčková, Lukáš Reichel, Mgr. Jan Menšík, Milan Kiselica, Ing. Petra
Pelešková, Günter Bittengel, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Jiří Lain, Bc. Jiří Sochor, Tomáš Lisý, Ing. Pavel
Bartoš MBA., Mgr. Martina Macurová, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D.

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-74-6/24
zodpovídá: Kamila Votrubová
termín: 4. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 20:33:09

12. Prodej části pozemku p. č. 303/1 k. ú. Chýnov (bod číslo 12)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 20:33:15 (zvuk. záznam 2:31:31 - 2:55:16)

Důvodová zpráva:

Zastupitelstvo města schválilo usnesením č. 5/7-2023 ze dne 13.9.2023 záměr prodeje části pozemku
parc. č. 303/1 k.ú. Chýnov o rozloze cca 79 m2.
Případný prodej části pozemku parc. č. 303/1 k.ú. Letky inicioval pan ███████████ svou žádostí
č.j. 2198/2023. Budoucí prodávající (město) i budoucí kupující (pan ███████████), oba poptali
určení ceny obvyklé. Zastupitelstvu města jsou předkládány dva odhady na určení ceny obvyklé a
vyjádření k posudku poptaného budoucím kupujícím.

Diskuze zahájena ve 20:33:15

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Tomáš Kraut, Ing. Lukáš Kučera, Josef Rous,
Mgr. Jan Menšík
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Ve 20:56:44 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje prodej části pozemku p. č. 303/1 v k. ú. Chýnov za cenu 5000 Kč/m2 podle
znaleckého posudku zpracovaného Veronikou Pátkovou, IČO: 05497990.

Hlasování

pro:
(12) Ilona Ptáčková, Ing. Jiří Lain, Ing. Petra Pelešková, Lukáš Reichel, Milan Kiselica, Bc. Jiří Sochor, Doc.
Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Lukáš Kučera, Günter Bittengel, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Martina Macurová,
Tomáš Lisý

proti (3) Mgr. Jan Menšík, Josef Rous, Ing. Pavel Bartoš MBA.
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-75-6/24
zodpovídá: Kamila Votrubová
termín: 4. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 20:57:00

13. Odkoupení částí pozemku p.č.331 k.ú Letky (bod číslo 14)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 20:57:13 (zvuk. záznam 2:55:29 - 3:07:30)

Důvodová zpráva:
Zastupitelstvu města je předložen návrh smlouvy o smlouvě budoucí kupní na odkoupení dvou částí
pozemku p.č. 331 v k.ú. Letky o velikosti cca 12 m2 a cca 92 m2 za cenu 800 Kč/m2 nacházejících se
na veřejném prostranství. Severní cíp pozemku se nachází pod veřejně přístupnou komunikací, jižní
cca 2 m široký pás navazuje na konec komunikace v ul. Pod Strání a do budoucna umožňuje pěší
propojení do ploch v územním plánu vymezených jako zastavitelné. Město považuje za výhodné
příležitost na tvorbu pěší cestní sítě, resp.propojení.
Jedná se o navazující záměr koupě části pozemku p.č. 237/1 v k.ú. Letky o velikosti 130 m2
schválené usnesením zastupitelstva č. 5/27-2022 dne 15.9.2022.

Diskuze zahájena ve 20:57:13

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Jiří Lain, Ing. Petra Pelešková

Ve 21:08:56 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje odkoupení dvou částí pozemku p.č. 331 v k.ú. Letky o velikosti cca 12 m2
a cca 92 m2 za cenu 800 Kč/m2 nacházejících se na veřejném prostranství a ukládá správě majetku
realizovat podpis smlouvy o smlouvě budoucí kupní.

Hlasování
pro: (7) Bc. Jiří Sochor, Ing. Petra Pelešková, Ilona Ptáčková, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr.

Martina Macurová, Mgr. Jan Menšík
proti (0)

zdržel se: (8) Ing. Jiří Lain, Lukáš Reichel, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Günter Bittengel, Josef Rous, Ing. Pavel Bartoš
MBA., Milan Kiselica, Tomáš Lisý

nehlasoval: (0)

Návrh nebyl přijat
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Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:09:14

14. Projekt revitalizace náplavky Libčice (bod číslo 15)
Předkladatel: Ing. Tereza Nehasilová
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:09:20 (zvuk. záznam 3:07:36 - 3:20:10)

Důvodová zpráva:
Místostarostka předkládá zastupitelstvu města ke schválení záměr revitalizace náplavky.
Jedná se o záměr, který je dlouhodobě připravován a nyní se nachází ve fázi zpracování projektové
dokumentace pro stavební řízení. Projekt dosud nebyl oficiálně schválen zastupitelstvem města, což
je pro podání žádosti o dotaci na spolufinancování realizace projektu nezbytné. Záměr je navrhovaný
na pozemcích severně od areálu bývalých šroubáren v prostoru náplavky. Záměr se dotýká
především pozemků p.č. 286/1, 286/28 a 286/36 v k.ú. Libčice nad Vltavou. V roce 2021 proběhla
architektonická soutěž na zhotovitele návrhu a projektové dokumentace revitalizace náplavky.

Diskuze zahájena ve 21:09:20

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Tereza Nehasilová, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D.
Ve 21:09:35 odešel Ing. Pavel Bartoš MBA., přítomno 14 zastupitelů.
Aktualizovaný stav prezence:

Přítomni:
(14) Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Mgr. Jan Menšík, Ilona
Ptáčková, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Milan Kiselica, Lukáš Reichel, Josef Rous, Günter Bittengel, Ing. Jiří
Lain, Tomáš Lisý, Mgr. Martina Macurová

Omluveni: (0)
Nepřítomni: (1) Ing. Pavel Bartoš MBA.

Ve 21:21:43 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Tereza Nehasilová")
v tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje přípravu záměru revitalizace náplavky Libčice nad Vltavou.

Hlasování

pro:
(13) Josef Rous, Günter Bittengel, Ing. Lukáš Kučera, Bc. Jiří Sochor, Lukáš Reichel, Ing. Petra Pelešková,
Milan Kiselica, Ilona Ptáčková, Ing. Jiří Lain, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Mgr. Martina Macurová, Tomáš Lisý,
Ing. Tereza Nehasilová

proti (0)
zdržel se: (1) Mgr. Jan Menšík
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-76-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:21:54

15. Zpráva výboru územního rozvoje a strategického plánování
(bod číslo 16)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:22:01 (zvuk. záznam 3:20:17 - 3:23:30)

Důvodová zpráva:
Starostka předkládá zastupitelstvu města k projednání zprávy z jednání výboru územního rozvoje a
strategického plánování ze dne 18.11.2024 a 2.12.2024.
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Diskuze zahájena ve 21:22:01

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková

Ve 21:25:00 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávy z jednání výboru územního rozvoje a strategického
plánování.

Hlasování

pro:
(14) Tomáš Lisý, Lukáš Reichel, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Josef Rous, Ing. Jiří Lain, Günter Bittengel, Ing.
Lukáš Kučera, Bc. Jiří Sochor, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Milan Kiselica, Mgr. Jan Menšík,
Ilona Ptáčková, Mgr. Martina Macurová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-77-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:25:14

16. Aktualizace Zásad pro spolupráci s investory (bod číslo 17)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:25:21 (zvuk. záznam 3:23:37 - 3:27:32)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá návrh na aktualizaci Zásad pro spolupráci s investory. Důvodem je nástup
účinnosti nového stavebního zákona (z.č. 283/2021), který změnil pojmy a paragrafové znění. Z
důvodu právní jistoty je nutné projednat aktualizaci Zásad vč. příloh - vzorových smluv.
Mezi nové pojmy stavebního zákona se vrací institut plánovací smlouvy, který je zahrnut do
aktualizovaného znění jako nová příloha (příloha č.3). Veškeré dosud platné principy, na kterých byla
v zastupitelstvu nalezena shoda jsou zachovány, vč. částky finančního příspěvku.

Diskuze zahájena ve 21:25:21

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková

Ve 21:29:08 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje aktualizované znění Zásad pro spolupráci s investory na rozvoji
veřejné infrastruktury města Libčice nad Vltavou spočívající v uvedení do souladu se zněním
zákona č. 283/2021 Sb. nový stavební zákon. Aktualizované znění vstoupí v platnost dnem
schválení zastupitelstvem.

Hlasování

pro:
(14) Mgr. Jan Menšík, Josef Rous, Bc. Jiří Sochor, Lukáš Reichel, Ing. Jiří Lain, Mgr. Martina Macurová, Doc.
Ing. Vít Penížek Ph.D., Günter Bittengel, Milan Kiselica, Ing. Petra Pelešková, Ing. Tereza Nehasilová, Tomáš
Lisý, Ing. Lukáš Kučera, Ilona Ptáčková

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-78-6/24



13 / 18

zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:29:16

17. Zpráva kontrolního výboru (bod číslo 18)
Předkladatel: Lukáš Reichel
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:29:35 (zvuk. záznam 3:27:51 - 3:31:40)

Důvodová zpráva:
Předseda kontrolního výboru předkládá zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 25.11.2024.

Diskuze zahájena ve 21:29:35

K tomuto bodu se vyjádřili: Lukáš Reichel

Ve 21:33:17 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Lukáš Reichel") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města bere zápis z jednání kontrolního výboru ze dne 25.11.2024 na vědomí.

Hlasování

pro:
(14) Josef Rous, Ing. Jiří Lain, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Bc. Jiří Sochor, Ing. Lukáš Kučera, Lukáš Reichel,
Günter Bittengel, Milan Kiselica, Mgr. Martina Macurová, Ing. Tereza Nehasilová, Ing. Petra Pelešková, Ilona
Ptáčková, Mgr. Jan Menšík, Tomáš Lisý

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-79-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:33:24

18. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku
za užívání veřejného prostranství (bod číslo 19)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:33:36 (zvuk. záznam 3:31:52 - 3:43:26)

Důvodová zpráva:
Starostka předkládá na základě doporučení ministerstva vnitra návrh aktualizované vyhlášky o
místním poplatku za užívání veřejného prostranství. Jedná se o aktualizaci přílohy č. 1 (seznam
veřejného prostranství), dochází k rozšíření služeb, za které lze vybírat poplatek za využívání
veřejného prostranství.
Je navrhován nový paušální poplatek za využívání "kavárenských" zahrádek" čl.5 odst.1 písm. c), d).
Rada města návrh OZV projednala a doporučila UR-283-30/24 zastupitelstvu vyhlášku schválit.

Diskuze zahájena ve 21:33:36

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Tomáš Lisý

Ve 21:45:03 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:
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Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Libčice nad Vltavou o místním
poplatku za užívání veřejného prostranství s účinností od 1. 1. 2025.

Hlasování

pro:
(14) Josef Rous, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Jiří Lain, Bc. Jiří Sochor, Ing. Petra Pelešková, Tomáš Lisý,
Lukáš Reichel, Milan Kiselica, Ing. Lukáš Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Günter Bittengel, Mgr. Martina
Macurová, Ilona Ptáčková, Mgr. Jan Menšík

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-80-6/24
zodpovídá: Milada Charvátová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:45:10

19. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku
ze psů (bod číslo 20)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:45:15 (zvuk. záznam 3:43:31 - 3:44:36)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá na základě doporučení Ministerstva vnitra návrh aktualizované vyhlášky
o místním poplatků ze psů.
Ve znění dosavadního předpisu dochází zde ke změně článku č. 8:

oproti předchozí vyhlášce nelze navyšovat částky.
není nutné výslovně osvobozovat držitele průkazu ZTP nebo ZTP/P jednotlivě, již osvobozeni
přímo ze zákona.

Rada města projednala návrh vyhlášky a doporučila UR-284-30/24 zastupitelstvu OZV schválit.

Diskuze zahájena ve 21:45:15

Ve 21:46:11 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje obecně závaznou vyhlášku města Libčice nad Vltavou o místním
poplatku ze psů s účinností od 1. 1. 2025.

Hlasování

pro:
(14) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Bc. Jiří Sochor, Ing. Jiří Lain, Josef Rous, Ing. Petra Pelešková, Günter
Bittengel, Ing. Tereza Nehasilová, Ilona Ptáčková, Ing. Lukáš Kučera, Tomáš Lisý, Mgr. Jan Menšík, Lukáš
Reichel, Mgr. Martina Macurová, Milan Kiselica

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-81-6/24
zodpovídá: Milada Charvátová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:46:20
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20. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o místním poplatku
o regulaci provozování hazardních her (bod číslo 21)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:46:26 (zvuk. záznam 3:44:42 - 3:45:58)

Důvodová zpráva:
Starostka předkládá zastupitelstvu města ke schválení aktualizované znění obecně závazné vyhlášky
o regulaci hazardních her.
Na základě doporučení ministerstva vnitra aktualizujeme vyhlášku o regulaci provozování
hazardních her, v textu je upravena jednotná formulace pojmu "hazardní hry".

Diskuze zahájena ve 21:46:26

Ve 21:47:28 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo schvaluje aktualizované znění obecně závazné vyhlášky o regulaci provozování
hazardních herna území města Libčice nad Vltavou s účinností od 1.ledna 2025.

Hlasování

pro:
(13) Ing. Petra Pelešková, Ing. Jiří Lain, Ilona Ptáčková, Günter Bittengel, Lukáš Reichel, Doc. Ing. Vít Penížek
Ph.D., Josef Rous, Ing. Tereza Nehasilová, Mgr. Martina Macurová, Milan Kiselica, Mgr. Jan Menšík, Tomáš
Lisý, Ing. Lukáš Kučera

proti (0)
zdržel se: (1) Bc. Jiří Sochor
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-82-6/24
zodpovídá: Milada Charvátová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:47:42

21. Návrh na úpravu obecně závazné vyhlášky o o místním
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství (bod číslo 22)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:47:48 (zvuk. záznam 3:46:04 - 3:46:55)

Důvodová zpráva:
Starostka města předkládá zastupitelstvu města návrh aktualizované obecně závazné vyhlášky o
poplatku za obecní systém odpadového hospodářství
V dosavadním textu vyhlášky dochází k vypuštění článku 8, oproti dosavadnímu znění vyhlášky nelze
částky poplatku navyšovat. Ostatní ustanovení dosavadní OZV zůstávají beze změn. Aktualizovaná
OZV nahrazuje v plném rozsahu dosud platnou OZV od 1.1.2025.
Rada města projednala a doporučila UR-286-30/24 zastupitelstvu navrhované znění OZV schválit.

Diskuze zahájena ve 21:47:48

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková

Ve 21:48:31 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje aktualizované znění obecně závazné vyhlášky o místním poplatku za
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obecní systém odpadového hospodářství s účinností od 1. ledna 2025.

Hlasování
pro: (12) Ing. Jiří Lain, Günter Bittengel, Mgr. Jan Menšík, Mgr. Martina Macurová, Ing. Tereza Nehasilová, Bc. Jiří

Sochor, Ing. Petra Pelešková, Ing. Lukáš Kučera, Ilona Ptáčková, Josef Rous, Milan Kiselica, Tomáš Lisý
proti (0)
zdržel se: (2) Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Lukáš Reichel
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-83-6/24
zodpovídá: Milada Charvátová
termín: 25. 12. 2024

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:48:39

22. Termíny jednání zastupitelstva v roce 2025 (bod číslo 23)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:48:48 (zvuk. záznam 3:47:04 - 3:51:33)

Důvodová zpráva:
Starostka města navrhuje termíny jednání zastupitelstva v roce 2025 ve dnech 12.března, 30. dubna,
25.června, 24.září a 10.prosince 2025.
Zachovávají se středeční termíny s předpokladem zahájení jednání v 18 hod. První datum v roce
2025 je stanoveno na 12.3.2025 z důvodu školních jarních prázdnin v Praze a na Praze západ/Mělník.

Diskuze zahájena ve 21:48:48

K tomuto bodu se vyjádřili: Ing. Petra Pelešková, Ing. Jiří Lain

Ve 21:52:58 předsedající zahájil hlasování o návrhu usnesení "A" (navrhovatel: "Petra Pelešková") v
tomto znění:

Zastupitelstvo města schvaluje termíny zasedání zastupitelstva města v roce 2025 na následující
dny:
12.března, 29. dubna, 25. června, 24. září a 10. prosince 2025.

Hlasování

pro:
(14) Günter Bittengel, Josef Rous, Milan Kiselica, Doc. Ing. Vít Penížek Ph.D., Ing. Petra Pelešková, Ing. Lukáš
Kučera, Ing. Tereza Nehasilová, Ilona Ptáčková, Ing. Jiří Lain, Mgr. Jan Menšík, Lukáš Reichel, Bc. Jiří Sochor,
Tomáš Lisý, Mgr. Martina Macurová

proti (0)
zdržel se: (0)
nehlasoval: (0)

Návrh byl přijat jako usnesení číslo: UZ-84-6/24
zodpovídá:
termín: IHNED (11. 12. 2024)

Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:53:17

23. Různé (bod číslo 24)
Předkladatel: Ing. Petra Pelešková
Projednávání bodu bylo zahájeno ve 21:53:41 (zvuk. záznam 3:51:57 - 3:52:22)

Diskuze zahájena ve 21:53:41
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Projednávání bodu bylo ukončeno ve 21:54:06
Jednání ukončeno 11.12.2024 ve 21:54:41
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Ověřeno ověřovateli:

1)   16. 12. 2024 21:06  Milan Kiselica, v.r.

2)   16. 12. 2024 13:51  Ilona Ptáčková, v.r.

 
Podpisy odpovědných osob:

Starosta(ka):
 

Ing. Petra Pelešková, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Ing. Tereza Nehasilová, v.r.

Místostarosta(ka):
 

Bc. Jiří Sochor, v.r.
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